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ZAPISNIK

s 35. sjednice Upravnog vijeda Puikog otvorenog uiiliSta Zagreb
odriane 30.L2,2024. godine s poietkom u 09:00 sati

Prisutni: predsjednik Upravnog vijeia Damir Bakii, dlanovi Upravnog vijeia Senka Domazetl Miljenka
Kuhar, Ornela Medii i lvan Tomac te ravnatelj Pudkog otvorenog udiliSta Zagreb Goran lvan Mato5,
pomoinica ravnatelja Slavica Pulek.

Zapisnidar: lvan Tomac

Sjednica je podela u 9 sati. Predsjednik Upravnog vijeia g. Bakii zapodinje predsjedanje sjednicom

pozdravljajuii prisutne. Uz dobrodo5licu novom dlanu Upravnog vijeia lvanu Tomcu g. Bakii predlaie

sljedeci dnevni red:

DNEVNI RED

1.. Usvajanje zapisnika sa 33. i34. sjednice Upravnogvijeia Pudkog otvorenog udili5ta
Tagreb

2. Dono5enje lzmjene i dopune financijskog plana i programa poslovanja Pudkog

otvorenog udiliSta Tagreb za 2024. godinu . .

3. Donoienje Financijskog plana i programa poslovanja Pudkog otvorenog udiliSta Zagreb
za 2025. godinu.

4. Dono5enje Pravilnika o kuinom redu Pudkog otvorenog udiliSta Zagreb
5. Donoienje Odluke o izmjeni i dopuni etidkog kodeksa radnika Pudkog otvorenog

udili5ta Tagreb
6. Razno.

Nakon provedenog glasovanja dnevni red je jednoglasno usvojen.

Toika 1

Usvajanje zapisnika sa 33. i 34. sjednice Upravnog vijeda Puikog otvorenog uiili5ta Zagreb

Rasprava:

Predsjedavajuii, g. Bakii stavlja zapisnike s 33. i 34. sjednice na glasovanje.

Za kljuda k:

Nakon provedenog glasovanja, zapisnici s 33. i 34. sjednice Upravnog vijeia Pudkog otvorenog udiliSta

Zagr eb jed noglasno usvojen i.



Todka 2

Dono5enje lzmjene i dopune financijskog plana i programa poslovanja Puikog otvorenog uiiliSta

Tagreb za 2024. godinu

Rasprava:

Ravnatelj g. Goran lvan Mato5 dao je uvodno obrazlo)enje ove todke dnevnog reda. Predloiena je

izmjena i dopuna financijskog plana i programa poslovanja POUZ-a za 2024. godinu, pri iemu je

izvr5eno uskladenje planiranih prihoda i rashoda s realizacijom. dlanica Upravnog vijeia, gda.

Miljenka Kuhar zamolila je pomoinicu ravnatelja gdu. Slavicu Pulek pojaSnjenje oko viSka prihoda

ostvarenog u 2024. godini, u odnosu na isti viSak prihoda koji se navodi u Financijskom planu i

programu za 2O2|.godinu pri demu je ustanovljeno da se radi o krivo navedenoj godini 5to ie biti

ispravljeno.
Predsjednik UV-a, g. Bakii, zamolio je za objainjenje oko trenutadnog broja radnika UdiliSta po

ustrojstvenim jedinicama gdje se u tablici navodi ukupan broj radnika 39, dok se u sljedecoj tablici
- planirani broj izvriitelja po radnim mjestima za 2024. godinu navodi ukupan broj radnika 37.

Ravnatelj g. Goran lvan Matoi pojasnio je da je ispravno ukupno 39 zaposlenih zbog dva nova

djelatnika (voditeljica marketinga i distatica) kojisu tek podeli s radom. lsto ie biti ispravljeno.

Takoder, g. Bakiise osvrnuo kod pojedinih srednjo5kolskih programa iprograma osposobljavanja i

usavriavanja na pojedine nesrazmjere u planiranim prihodima irashodima u odnosu na ostvareni

ukupan broj polaznika, te je napomenuo kako je potrebna temeljitija analiza planiranih prihoda i

rashoda po svakom pojedinom programu
Uz suglasnost prisutnih kako je potrebno ispraviti zabiljeZene i dogovorene izmjene,
predsjedavajuii je stavio todku 2 Dnevnog reda na glasovanje.

Za kljuda k:

Nakon provedenog glasovanja lzmjena i dopuna financijskog plana i programa poslovanja Pudkog

otvorenog udiliSta Zagreb za 2024. godinu jednoglasno je usvojena.

ToEka 3

Dono5enje Financijskog plana i programa poslovanja PuEkog otvorenog uiiliSta Zagreb za2O25.
godinu .

Rasorava:

Predsjednik UV-a zamolio je ravnatelja g. Mato5a za uvodno obrazloZenje ove todke dnevnog reda.

Ravnateljje napomenuo kako je plan izazovan, te kako je ideja bila da ciljevi budu viSi nego 5to su

bili do sada.

Gosp. Bakii je ukazao na pogreiku koja se navodi utodci5.2 Financijskog plana iprograma (tablica

2) gdje je pod rednim brojem t.2 (drlavni proradun) potrebno korigirati zadnji stupac tablice (razlika

eur) i navesti+15.304 umjesto navedenih -140.833.

tlanica Upravnog vijeia, pda. Miljenka Kuhar istaknula je kako je u Financijskom planu i programu
prikazan nagli financijski skok u2025.9. u odnosu na2024.g., te kako nam rashodi za plaie, kao i

rashodi za usluge nisu toliko jako veliki u odnosu na 2024.9.. Ravnatelj g. Mato6 naveo je kao
primarnicilj UdiliSta da se u podrudju obrazovanja maksimalno konsolidiramo te izrazio nadu kako

ie se odredeni programi koji se nisu provodiliu2024.9. revitalizirati dono5enjem novog kurikula.
Ovdje je posebno naglaien program osposobljavanja za pomoinike u nastavi koji je trenutno u

velikom porastu.

Gcfa. Kuhar istaknula je kako je plan dosta ambiciozan, te smatra kako bi ga moZda trebalo
pripremati malo konzervativnije.
Predsjednik UV-a podsjetio je kako su u Financijskom planu iprogramu navedeni ineformalni
programi obrazovanja namijenjeni polaznicima od predSkolske dobi do treie Zivotne dobi koji
zauzimaju posebno mjesto u djelatnosti UdiliSta te kako ie se nastaviti razvijati njihova ponuda.

Ujedno u planu je navedeno 14 novih programa osposobljavanja i usavrSavanja u odnosu na

2024.9., pridemu je g. Bakii izrazio nadu kako ie se navedeni broj polaznika uspjeino irealizirati.



Ukazao je ina pogre5ku u todci5.2. Plan prihoda za2025. po izvorima financiranja gdje je u tablici
2 pod todkom 2.4 potrebno ispraviti zadnjistupac i umjesto 110.000 navesti4.000.
Uz napomenu da se nevedene pogre5ke isprave, g. Bakii stavio je stavio todku 3 Dnevnog reda na
glasovanje.

Za k lju da k:

Nakon provedenog glasovanja Financijski plan iprogram poslovanja Pudkog otvorenog udiliSta
Zagreb za 2025. godinu jednoglasno je usvojen.

Toika 4
Dono5enje Pravilnika o kudnom redu Puikog otvorenog uiili5ta Zagreb

Rasprava:

elanica UV-a Ornela Medii zahvalila je tajnici Udili5ta na angaZmanu, te je istaknula kako se radi o
konkretnom ikvalitetnom pravilniku, gdje sada imamo todno utvrdeno radnovrijeme udili5ta.
Predsjednik UV-a, g. Bakii pozdravio je takoder napore oko izrade pravilnika, te poziva dlanove
Upravnog vijeia na glasovanje o usvajanju pravilnika.

Za klj uda k:

Nakon provedenog glasovanja Pravilnik o kuinom redu Pudkog otvorenog udiliSta Zagreb
jednoglasno je usvojen.

ToEka 5
DonoSenje odluke o izmjeni i dopuni etiikog kodeksa radnika Puikog otvorenog uEili5ta Tagreb

Rasprava:
Tajnica Udili5ta gda. Gorana Kolundiija dala je uvodno obrazloZenje ove todke dnevnog reda. Navodi
kako se je etidki kodeks iz2O22.g. odnosio samo na radnike te kako je ideja bila da se ubuduie rijed
radnici u etidkom kodeksu odnosi na sve djelatnike, nastavnike/suradnike, polaznike i korisnike koje
borave u Pudkom otvorenom udili5tu Zagreb.
elanica UV-a Senka Domazet smatra da se pojam radnika.ne smije stavljati u isti kontekst s

polaznicima ili korisnicima prostora i ne vidi razlog za5to bi se neki polaznik trebao uopie drZati
etidkog kodeksa udili5ta,
Predsjednik UV-a i dlanica gda. Miljenka Kuhar smatraju da je nepotrebno da su polaznici i korisnici
prostora obuhvaieni etidkim kodeksom, s obzirom na Kuini red Udili5ta koji odreduje 5to oni smiju
i ne smiju diniti kad udu u prostore UdiliSta.

Gda. Domazet iznosi prijedlog da se pod dlankom L. stavak 2. pod pojmom radnik podrazumijeva
svaki djelatnik, nastavnik, vanjski suradnik bez polaznika ikorisnika neovisno o vrsti itrajanju
Ugovora o radu ili Ugovora o autorskom djelu.

Zakljuiak:
Nakon provedene rasprave odludeno je da ce se navedeni tekst preurediti iposlati nakon dega se

moZe sazvati i elektronidka sjednica kako bi ova todka dnevnog reda bila izglasana.

Toika 6
Razno

Rasprava:

e lanica UV-a gda. Ornela Medii zamolila je da se dlanovima Upravnog vijeia na email dostavi kopija

Ugovora o zakupu poslovnog prostora u kojem djeluje klub Bbogaloo.



Vezano za izvjeiie o provedenim nabavama, konkretno za nabavu konferencijskih stolica za Malu
dvoranu, dlanica gda. Ornela Medii je ukazala da je kod te nabave zbog obraduna pdv-a, doSlo do
prekoradenja ovlasti propisanih Statutom Ustanove.
Tamolila je da se ubuduie obrati painja i na iznos pdv-a, kako bi bilo jasnije o dijoj se nadleinosti
radi.
Ravnatelj g. Mato5 spomenuo je kako je izrada nove sistematizacije u procesu, te kako ie biti
potrebno iii u djelomidnu ili potpunu izmjenu Statuta Pufkog otvorenog udiliSta Zagreb. Osvrnuo
se takoder i na novonastalu situaciju vezano za sigurnost u udili5tu, pri demu je g. Bakii izjavio kako

vjeruje da 6e se donijeti paket sigurnosnih mjera koje ie se onda odnositi i na Pudko otvoreno

.udili5te Zagreb.

Predsjedavajuii sjednicom UV-a g. Damir Bakid proglasio je 35. sjednicu Upravnog vijeia Pudkog

otvorenog udili5ta Zagreb zakljudenom u 10:40 h

Predsjed nik Upravnog vijeia
Damir Bakit
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Zapisnik sastavio/la
lvan Tomac


